公司抬头

在职证明

尊敬的签证官：

本单位证明石巧凤小姐在本单位（江苏省中旅旅行社有限公司）就职，工作已经5年。石巧凤小姐将在2015年3月12日至2015年3月19日期间到访希腊及其欧洲其他国家，进行为期8天的旅行。
她的个人信息如下：

	姓名
	性别
	生日
	护照号
	在职时间（年）
	职位
	月薪

	石巧凤
	女
	28/12/1984
	G30951865
	五年
	领队
	4,800RMB


本单位保证她会做到以下几点：
1. 她此次去欧洲旅行的所有费用均由她自己支付

2. 她在欧洲将遵循当地的法律法规

3. 旅行结束后她会按时回国并继续在我公司上班

公司名：上海研长制药科技有限公司
地址：上海市卢湾区斜土路768号志远大厦22层
人事部经理：李美英（先打印领导姓名，然后领导在空白处手写签字）
电话： 021 -63029550
传真：021-63029550
日期：2015年2月15日
CERTIFICATION

The Respected Visa Officer:

We would like to confirm that Ms.Shi Qiaofeng works in Jiangsu China travel service Co., Ltd. She has worked 5 years. She is going to have a trip in Greece and other Europe countries from 12th Mar. 2015 to 19th Mar.2015, totally 8 days.
Her detail is as below
	Name
	Sex
	Date of Birth
	Passport No.
	Work Experience (Y)
	Position
	Salary
Per/Month

	Shi Qiaofeng
	Female
	28/12/1984
	G30951865
	5 YEARS
	Tour leader
	4,800RMB


We hereby declare that we shall guarantee the following items for her:

1. All expense for her trip to the Greece will be covered by herself;
2. She will abide by all of the law and rule in your country;

3. She will return to China at the end of the trip and continue to work in our company.

Name: SHANGHAIYANCHANG PHARMACEUTICAL SCIENTICE AND TECHNOLDGY  DEVELOPMENT CO.,LTD
Add: F,22,ZHIYUAN BUILDING NO.768 XIETU RD LUWAN DIST SHANGHAI
HR Manager: Li Meiying（先打印领导姓名拼音，然后领导在空白处手写签字）
Tel:  021 -63029550

Fax:021-63029550
Date:15-02-2015
注：红色字体部分请做相应修改！









